

## 個人專屬耳機訂購表格 Custom In-Ear Monitors Order Form


訂購者姓名： \_\_\_\_\_ 聯絡電話： \_\_\_\_\_  
Customer's Name : \_\_\_\_\_ Contact No : \_\_\_\_\_

訂購日期： \_\_\_\_\_ 訂耳模日期： \_\_\_\_\_  
Order Date : \_\_\_\_\_ Order Date of Ear-Molds : \_\_\_\_\_

### 訂購簡單程序： Ordering Procedure:

- 1.先填妥訂購表格及付款。  
Please fill in the form and confirm your payment
- 2.到聽力中心訂造耳模，及攜同 / 寄出耳模至ECT。  
Then prepare ear-molds and bring / mail the ear-molds to ECT
- 3.耳機製作需時約 8 - 12 星期。  
The manufacturing process might take up to 8 - 12 weeks

## 產品 Product



**品牌的旗艦傑作 - Noble首對混合單元耳機**  
雖然對目前美國Noble Audio的IEM產品線已有相當規模，然而品牌發展至今，眾多用家及支持者亦對新產品引頸以待。目前Noble的IEM耳機以多動鐵的組合為主，但始終每一種單元有其擅長也有其局限。在長時間的研究下，品牌主理人”The Wizard” 終於完成全新混合單元耳機 Khan 的研發。

**市面首款壓電，動圈，動鐵混合單元耳機**  
由一個10mm動圈單元負責低音，兩顆平衡電樞單元負責中音，兩顆平衡電樞單元負責高音，而超高音段則由一顆10mm壓電單元負責

**\$25,880**

約14~24個工作天時間 (Rush Order, reduces build time to 14~24 working days) (+ \$3,200)

## 設計 Design 3 選1 (Choose 1 out of 3)

如閣下選取Katana, Kaiser Encore，所有客製化耳機設計選項除了 Wizard 設計、重製Wizard 設計、鑲嵌圖案、鐘錶組件及特快訂單外，一概不另收費。  
(if you choose Katana, Kaiser Encore, you can choose all personal design without extra: Wizard Design, Wizard Reprint, Inlay, Watch Components and rush order which need charge.)

Wizard 設計 (Wizard Design)<sup>#</sup> (+ \$2,000) 交由Wizard 全權主理設計，創造獨一無二款式。  
(Wizard Design gives free reign to Wizard to design your CIEMs. All Wizard designs are one off designs)

Wizard 簽署位置 (Wizard Signature Location)  外殼 (Shell)  面板 (Faceplate)

重製Wizard 設計 (Wizard Reprint)<sup>#</sup> (+ \$1,000) 需另附上參考圖。Noble 將保留是否重製該款Wizard 設計的權利。  
(Please attach the Wizard Design you want to reprint. All reprints are subject to approval.)  
設計要求：只適用於Wizard 設計或重製Wizard 設計，請以英文填寫。(The instructions are for Wizard Design or Wizard Reprint, please fill in English)

### \*由於 Khan 設計原因，耳殼及耳道只可沿用指定黑色，亦不設額外面板選項

Due to Khan design reasons, only the specified black color can be used for the SHELL and CANAL, and there is no ADDITIONAL FACEPLATE OPTIONS.

面板 Faceplate 2選1 (Choose 1 out of 2)  M3 木目金 (M3 Mokume Gane)  鐘錶組件 (Watch Components) (雙邊 + \$3,000)

|                 |   |                               |   |                   |   |               |  |                     |  |
|-----------------|---|-------------------------------|---|-------------------|---|---------------|--|---------------------|--|
| 產品：<br>Product: | + | Wizard 升級：<br>Wizard Upgrade: | + | 面板：<br>Faceplate: | = | 總數：<br>Total: |  | 顧客簽署：<br>Signature: |  |
|-----------------|---|-------------------------------|---|-------------------|---|---------------|--|---------------------|--|

# 如顧客選擇Wizard 設計 (Wizard Design) / 重製Wizard 設計 (Wizard Reprint)，或選擇任何額外付費面板，耳機製作將需要額外時間，耳機設計將會交由NOBLE 全權負責，Noble / ECT 將不會對完成作品提供免費修改或退款。

If customer is requesting Wizard Design / Wizard Reprint, or other paid special faceplate options, NOBLE will be authorized for the design process. It would take extra time for the production, and Noble / ECT will not be held responsible for refunding or design amendment on the final product.

備註：如耳模大小不符，顧客可於 30 天內免費修整一次。 Note: Customers may enjoy free refit service once within 30 days upon receive.

由於"Wizard 設計" 涉及特別材料，如果客人選擇重製，本公司將需要跟廠方了解物料是否齊全，才可確認訂單

If customer would like to reprint "Wizard design", as special material is involved, we will need to check with manufacturer on the availability of raw material before confirming the order.